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Enkel fråga till socialnämndens ordförande Kenneth Fahlesson

I december 2017 gick det ett rykte. Jag tyckte då det verkade totalt orimligt och
släppte funderingen. Nu har samma rykte nått mig igen.
Ryktet handlar om att det ska skett någon form av ett avtal med Medlefors
Folkhögskola som av misstag skrev på 42 år. Avtalet ska enligt ryktet gälla
boende för ensamkommande flyktingungdomar. Detta måste bringas i klarhet
huruvida det förhåller sig.

Min fråga blir 
Finns det någon sanning i detta eller är det endast ett löst rykte? 

Stina Engström (L)
2018-05-08
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